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Referat FAU- møte 26/10-22 

Tilstede: 

Rektor: Ole Kristen Hægeland 

1.klasse: Marit Håverstad 

2.klasse: Runhild Skarpengland 

3.klasse: Lill Beate Odderstøl 

4.klasse: Yvonne Engen og Ellen Nygård 

5.klasse: Charlotte Holbæk 

6.klasse: Ina B.Jomås 

7.klasse: Linda Frigstad og Yvonne Netteland 

8.klasse: Kristin åsen 

9.klasse: Christian Olsen og Linda Rosenberg 

10.klasse: Jostein Haraldsheid 

 

1. Info fra Ole 
Hver klasse møter med 2 representanter. 
Det skal velges 1 leder og 1 vara (nestleder) 
Det skal velges 2 representanter til Samarbeidsutvalget 
FUG – Foreldreutvalget for grunnskoleopplæringen kan kontaktes av FAU for bl.a råd og 
veiledning ang samarbeid mellom hjem og skole. 
 

2. TIKTOK/Instagram 
Skolen har oppretta en tiktok- og en instagram konto. Det er 13 års aldersgrense på å laste 
ned dette. Etter drøfting i FAU blir det bestemt at disse kontoene endres til Iveland 
ungdomsskole, og ikke benyttes i forbindelse med barneskolen.  
 

3. VISMA 
Spørsmål fra Ole: Kan man fortsatt benytte vismameldinger til å varsle om ulike arrangement 
som skjer i bygda selv om dette ikke er i skolens regi? 
FAU foreslår å fortsette med ordningen med dette. Dette gjelder arrangement i forbindelse 
med idrettslaget, bedehuset og evt andre organisasjoner som organiserer aktiviteter for alle. 
 
Innkommende saker fra foreldre:  
 

4. Leksefri? 
Et ønske er leksefri skole. Dette har tidligere vært prøvd i en kortere periode våren 2022. 
Hvordan stiller FAU seg til dette? 
Skoledagen må i så tilfelle utvides. Det er delte meninger innenfor dette tema, men enighet i 
at det bør være så likt som mulig i alle trinn, slik at ikke det eksempelvis er en klasse som har 
leksefri og de andre ikke. Kanskje kan de ha leksefrie perioder? Eller perioder med mindre 
lekser?  
Konklusjon: Foreldre tar selv kontakt med sitt barns kontaktlærer slik at leksene blir tilpasset 
hver enkelt elev. 
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5. Ønske om lengre skoledag på onsdager. 
Dette for å slippe lekser og heller ha skoledagen lenger på onsdager slik at lekser kan 
fullføres på skolen.  
Etter drøfting konkluderes det med at i dag finnes det leksehjelp på tirsdager og torsdager., 
og at dette er tilstrekkelig. Saken tas derfor ikke videre til skoleadministrasjonen. 
 

6. Kirkebesøk 
Besøk i kirka bør ikke være obligatorisk i skolen. 
Konklusjon etter drøfting i FAU: Det kan søkes fritak for dette og skolen tilrettelegger da 
annet opplegg. Saken tas ikke videre til skoleadministrasjonen. 
 

7. Hjertesone 
Det har nå gått 4 år og det er enda ikke på plass. Det oppstår farlige situasjoner for elevene 
der bilene parkerer og kjører ut. Uoversiktlig for både bilfører og elever. Samtidig kjører 
bussene ned hvor elevene går opp. Det ble i vår lovet en vakt 15 minutter før skolestart og 15 
minutter etter skolen for å sikre trygg skolevei. Poengterer at Iveland kommune skal være en 
trafikksikker kommune. Hjertesona må på plass snarest, da farlige situasjoner oppstår daglig. 
Hva er status på dette? 
Kommentar fra rektor: 
Det skal være iverksatt vakt på morgenen. Hvis ikke dette ikke er på plass tar rektor det 
videre med den som skal være der. Vakt på ettermiddagen er ikke satt inn. Rektor noterer 
dette og får det på plass. Når det gjelder hjertesone står dette på stedet hvil. Ole kontakter 
kommunen for å få info om fremdrift på dette.  
 

8. Dysleksivennlig skole? 
Det har blitt utalt fra skoleadministrasjonen at Iveland skole skulle se på muligheten for å bli 
dysleksivennlig skole. FAU har ikke fått noe info om status på dette annet enn at to ansatte 
skulle på kurs ang dette.  
FAU ønsker bedre tilrettelegging for bruk av hjelpemidler for elever med dysleksi.  
Kommentar fra Ole: 
Ser fortsatt på muligheten for dette. Kan ikke ta igjen at to stk skulle på kurs ang dette. Tiltak 
nå er at en lærer har 2 timer i uka for å strukturere og lage et opplegg rundt dette for å 
kunne samle alle muligheter/hjelpemidler man har til de med dysleksi på et sted. 
Utfordrende at ingen føler «eierskap» rundt dette, men håper på bedre struktur etter hvert. 
Læreren har fått 2 timer i uka frem til jul for å lage en bedre løsning rundt dette.  
 
Kommentar fra FAU: Skolen bør kontakte dysleksi Norge å bli kurset i dette slik andre skoler i 
nærområdet har gjort.  
 

9. Skoleball 
Det har kommet inn ønske om å gjeninnføre skoleball. Tidligere har dette vært et tilbud for 
alle trinn på ungdomskolen. Klassekontakter på ungdomskolen snakker sammen for å finne 
ut hvilken klasse som skal arrangere og hvordan dette skal betales osv.  
 
Kommentar fra rektor: Dette har tidligere vært et samarbeid mellom elever, foreldre og 
moonlight og ikke i skolens regi.  
 

10. Kan skolens ansatte sitte i FAU? 
Det har kommet inn forslag om at skolens ansatte ikke bør sitte i FAU.  
Drøfting: Noe delte meninger her. Man bør tenke over hvilken rolle man har, og kjenne på 
det selv. Mens andre mener at de ikke bør være i FAU. Noe uklar konklusjon på dette temaet.  
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11. Vikarer 

Spørsmål om vikarsituasjonen på skolen. Mye ukvalifisert personell.  
Svar fra rektor: Vanskelig å få tak i kvalifisert personell, men skolen forsøker å få tak i så godt 
kvalifisert som mulig. Lærere er så å si umulig å få tak i som vikarer, men skolen forsøker å få 
inn personell med annen kompetanse/fagbrev for å få inn så godt kvalifisert som mulig. Men 
det er en utfordring. Det har ikke blitt utlyst noe stilling siden februar 2022.  
 
Kommentar fra FAU: Det er særdeles viktig at læreren som er syk formidler hva vikarene skal 
gjennomgå, slik at det ikke blir slik at elevene blir spurt om hva de skal gjøre i timene, eller at 
de blir sittende å gjøre noe helt annet eller evt ingenting. 
 

12. Leker og uteområde 
Det ble i vår nevnt at det var mye ødelagte leker. Dette gjelder både bøtter/spader osv og 
fastmonterte leker. Hva er status på dette? 
 
Kommentar fra rektor: Det har ikke blitt kjøpt inn noe nytt denne sesongen. Utfordringen er 
økonomi. Ødelagte leker/utstyr fjernes eller repareres.  
 
Forslag fra FAU: Lage en «utlånsbu» som elevene selv står i. Enkelte klasser kan ha ansvaret. 
Kommentar fra rektor: Akkurat nå er det ikke noe å kunne låne ut, for det er så minimalt med 
leker skolen har.  
 

13. Utstyr i hallen 
Hva er status ang utstyr i hallen? 
Svar fra rektor: Det har blitt innvilget 10.000kr annet hvert år til innkjøp av nødvendig utstyr 
til hallen. Dette går til nye baller, innebandyrekkerter osv. 
 

14. Musikkrom/Naturfagsrom 
Musikkrommet er nå i det gamle treningsrommet i hallen. Dette er trangt og lite så 
«klubbrommet» i hallen blir også benyttet. Det ble flyttet fra kommunehuset for det ble for 
mye støy for personalet på kontorene på kommunehuset.  
Naturfagsrommet på skolen er så lite at det kun er plass til 3-4 personer. Det blir derfor ikke 
benyttet. Elevene har naturfag i sine klasserom. Utfordringen er at kjemi og forsøk da blir 
vanskelig å utføre.  
Kommentar fra FAU: Utfordrende på videregående for elevene når det så godt som mangler 
kjemidelen av faget.  
FAU ønsker bedre løsning til rom når det gjelder disse to fagene. Saken tas videre i SU. 
 

15. Høyttaler 
Hallovenn blir ikke videreført og sitter derfor igjen med et økonomisk overskudd. Disse 
pengene ønsker de å benytte til glede for alle barna. Derfor har de bestemt seg for å kjøpe 
inn 2 høyttalere til skolen.  
 

16. Valg av leder/nestleder 
Leder: Yvonne Engen 
Nestleder: Charlotte Holbæk 
SU- representanter: Christian Olsen og Charlotte Holbæk 
 
 
Ref. 27.10.22: Linda Rosenberg 


